

خصم %25 على رسوم التداول

1. Overview

Think Capital Limited ("ThinkMarkets", "we") are offering clients (alternatively, "you"), who make a deposit into their account of at least USD \$1000, or currency equivalent a discount up to 25% of Forex trading costs, subject to the following terms and conditions ("Promotion").

2. Promotion Terms

- 2.1 You agree that by participating in this Promotion that you will be bound by these terms ("Promotional Terms") as well as the terms and conditions that apply to your ThinkMarkets account (the "Terms and Conditions"). Capitalised terms and expressions used in these Promotion Terms shall have the same meaning as in the Terms and Conditions unless specified otherwise. This Promotion is run by ThinkMarkets. To the extent that the Promotional Terms contradict the Terms and Conditions, the Terms and Conditions shall prevail.
- **2.2** To qualify, you must have a minimum deposit to your ThinkMarkets account of USD \$1000 or currency equivalent during the Promotion Period (defined below).
- **2.3** The discounts for direct clients of ThinkMarkets are:
- 2.3.1 USD \$3 per FX standard lot traded.
- **2.3.2** And can receive a maximum rebate of USD \$250
- **2.3.3** The amount received by you will be credited in your trading account; the Promotion amount is not redeemable for cash.
- **2.3.4** The amount received by you will be credited the Promotion amount is not redeemable for cash.
- 2.4 You agree that you:
- **2.4.1** Are at least 18 years of age.
- **2.4.2** Are not prohibited from accessing or using ThinkMarkets' trading platform by any applicable law, rule, or regulation;
- **2.4.3** Are a resident in a Qualifying Country (and able to provide evidence upon such a request);
- **2.4.4** The Qualifying Country is the same country associated with your ThinkMarkets account; and
- **2.4.5** Are either a new or existing approved ThinkMarkets client.

3. Promotional Period

3.1 The Promotion begins 24th April 2023 at 00:01 A.M. (GMT+6) and ends 31st May 2023 at 23:59 PM (GMT+6) ("The Promotion Period").

4. General

4.1 This Promotion is conditional on you complying with ThinkMarkets' Terms and Conditions and you continuously meeting the following conditions:

٦. موجز

تقدم Think Capital Limited") ThinkMarkets"، "نحن") للعملاء (المُشار إليه فيما يلي بمصطلح "أنت")، الذين يودعون مبلغًا لا يقل عن 1000 دولار أمريكي في حسابهم، أو ما يعادله من العملات، خصمًا يصل إلى %25 من تكاليف تداول الفوركس يخضع للشروط والأحكام التالية (**"الترويج"**).

2. الشروط الترويجية

- 2.1 تُعدّ مُشاركتك في هذا العرض الترويجي موافقة صريحة منك وإقرار بأنك مُلتزم بهذه الشروط ("الشروط الترويجيَّة") إلى جانب الشروط والأحكام التي المُطبَّقة على حسابك في ThinkMarkets ("الشروط والأحكام"). تحمل المصطلحات المستخدمة في شروط العرض الترويجي نفس معناها المقصود في الشروط والأحكام ما لم ينص على خلاف ذلك. الطرف الذي يُقدَّم هذا العرض هو ThinkMarkets. وفي حالة تعرض هذه الشروط الترويجية مع الشروط والأحكام، تسري الشروط والأحكام.
- 2.2 لكي تُصبح مُؤهلًا لهذا العرض، يجب أن تودع في حسابك لدى ThinkMarkets مبلغ لا يقل عن 1000 دولار أمريكي وما يُعادله خلال فترة الترويج (المحددة أدناه).
 - 2.3 يتمتع عملاء ThinkMarkets المباشرون بالخصومات التالية:
 - 3.3.1 دولارات أمريكية على كل لوت فوركس قياسي يتم تداوله.
- 2.3.2 الحد الأقصى للخصم الذي يحصل عليه العميل هو 250 دولارًا أمريكيًا.
 - 2.3.3 يُضاف المبلغ الذي تتلقاه إلى حساب التداول الخاص بك؛ ولا يُمكن سحب مبلغ الخصم نقدًا.
- 2.3.4 يُضاف المبلغ الذي تتلقاه إلى حساب التداول الخاص بك في نهاية العرض الترويجي؛ ولا يُمكن سحب مبلغ العرض نقدًا.
 - 2.4 توافق وتُقر بصحة ما يلى من معلومات:
 - 2.4.1 إن عُمرك لا يقل عمرك عن ١٨ عامًا.
 - 2.4.2 لم تَمنع من استخدام منصة تداول ThinkMarkets بموجب أى قانون أو قاعدة أو لائحة معمول بها؛
- 2.4.3 إنك مقيم في دولة مؤهلة (ويُمكنك تقديم ما يُثبت ذلك عند الطلب) ؛
- 2.4.4 إن تكون الدولة المؤهلة هي نفس الدولة الذي سجلتها عندما فتحت حساب لدى ThinkMarkets؛
- **2.4.5** تسري عليك هذه الشروط سواء كنت عميلًا جديدًا لدي ThinkMarkets أو عميل حالي معتمد.

3. مُدة العرض الترويجي

3.1

«يبدأ العرض في ٢٤ أبريل الساعة ١٠:٠٠ صباحًا(٦+GMT) وينتهي في ٣١ مايو الساعة ٢٣:٥٩ مساءًا (٦+MT)(مُدة العرض)»

4. شروط عامة

- **4.1** هذا العرض الترويجي مشروط بامتثالك لشروط وأحكام ThinkMarkets واستيفائك باستمرار للشروط التالية:
 - 4.1.1 إبداء حُسن النيَّة في استغلال هذا العرض الترويجي؛
 - 4.1.2 عدم المُشاركة في أي إساءة استخدام من أي نوع، أُو القيام بأي سلوك غير لائق أو مُسىء للعرض.
- 4.1.3 يُرجَّع تقدير الشُرط أُعلاه إلى ThinkMarkets وحدها. تحتفظ ThinkMarkets بالحق في رفض مشاركة أي عميل مؤهل، إذا كانت ترى أنه ينتهك شروط وأحكام العرض الترويجي.



- **4.1.1** You act in good faith in relation to this Promotion;
- **4.1.2** You do not participate in any abuse, improper conduct, or attempted abuse or improper conduct in relation to this Promotion;
- **4.1.3** Such determination of the above shall be made in ThinkMarkets' sole discretion. ThinkMarkets reserves the right to deny participation to any eligible participant, if they are believed to be in breach of the Terms and Conditions of the Promotion.
- **4.1.4** We reserve the right, in our sole discretion, to immediately disqualify any individual that tampers or attempts to tamper with the operation of the Promotion; are reasonably suspected of any form of manipulation of their trading or account or are subject to any outstanding dispute with ThinkMarkets. Determination of tampering, or attempts to tamper, is up to the sole discretion of ThinkMarkets.
- **4.2** Your continued use of the Site and/or the Platforms after any posting of updated Promotion Terms (which shall be dated as of their most recent update) shall constitute your acceptance of and agreement to any changes therein made.
- **4.3** Without prejudice to the generality of these Promotion Terms, we have the sole discretion to determine eligibility under these Promotion Terms. Our determination shall be final and conclusive and shall not be open to challenge.
- **4.4** We reserve the right to alter, amend or terminate this Promotion, or any aspect, part or feature of it, at any time and without prior notice to you. We may make changes to these Promotion Terms and will notify you of these changes by posting the modified terms on the ThinkMarkets website. We recommend you revisit these Promotional Terms regularly, and by your continued use of the ThinkMarkets website and our services you accept any such modified terms.
- **4.5** Our decision in the exercise or interpretation of the Promotion or any of these Promotion Terms shall be final, conclusive and binding on all Eligible Participants.
- **4.6** We will not be responsible or liable for any loss, damages or costs suffered by you relating to or in connection with your participation in this Promotion, or in accepting any credit, bonus, reward or prize under this Promotion, or from any amendments or termination of this Promotion.
- **4.7** If any term of these Promotion Terms is found to be invalid or unenforceable under any applicable law, such term shall, insofar as it is severable from the remaining terms, be deemed omitted from these Promotion Terms and shall in no way affect the legality, validity or enforceability of the remaining terms.
- **4.8** The promotion does not apply to clients with a residence outside of Qualifying Country.

- 4.1.4 نحتفظ بالحق لأنفسنا- ووفقًا لتقديرنا الخاص- في استبعاد أي فرد يعبث أو يتلاعب في عملية العرض الترويجي على الفور: أو يُشتبه في اشتراكه تلاعب من أي نوع سوء في التداول أو في حسابه، أو يكون طرف لأي نزاع قائم مع ThinkMarkets. وتحديد التلاعب أو محاولات التلاعب متروك لتقدير ThinkMarkets وحدها.
- 4.2 يُعدّ استمرارك في استخدام الموقع أو المنصات أوكليهما بعد أي نشر أي من شروط الترويج المحدثة (والتي ستكون مؤرخة اعتبارًا من آخر تحديث لها) موافقة وقبول بأي تغييرات تطرأ
- 4.3 لنا الحق المُطلق في تحديد الأهلية بموجب شروط الترويج هذه دون المساس بشروط الترويج في مُجملها، وأن تحديدنا هذا قرار نهائيًّا غير قابل للطعن.
- 4.4 نحتفظ بالحق في تغيير أو تعديل أو إنهاء هذا العرض الترويجي، أو أي جانب أو جزء أو ميزة ينطوي عليها، في أي وقت دون إشعار مسبق. ويجوز لنا عمل التغييرات على شروط الترويج هذه، وسوف تُخطرك بها عن طريق نشر الشروط المعدلة على موقع ThinkMarkets الإلكتروني. ونوصيك بتكرار قراءة هذه الشروط الترويجية بانتظام؛ لأنه باستخدامك لموقع ThinkMarkets الإلكتروني أو أي من خدماتنا، فإنك تقبل أي شروط تم تعديلها.
 - 4.5 يُعد قرارنا بممارسة العرض الترويجي أو تفسيره، أو تفسير أي من الشروط الترويجيَّة قرارًا نهائيًّا وقاطعًا لكافة المُشاركين ومُلزمًا لهم.
- 4.6 لا تقع على عاتقنا أدنى مسؤوليَّة بشأن أي خسائر أو أضرار أو تكاليف يتكبَّدها المُشارك بسبب مُشاركته في هذا العـرض الترويجي، أو بسبب قبوله لأي مبلغ أو مكافأة أو جائزة بموجب هذا العـرض الترويجي، أو بسبب ما يطرأ على هذا العـرض الترويجي من تعديلات أو إنهاءه، ولن نكون مُطالبين بتعويض المُشارك عن ذلك.
- 4.7 إذا تبين أن أيًّا من شروط الترويج هذه غير صالحة أو نافذة بموجب أي قانون معمول به، يُستبعد هذا الشرط-قدر المُستطاع- عن بقيَّة الشروط، ويُعدَّ محذوفًا من شروط الترويج هذه، ولن يؤثر بأي حال من الأحوال على شرعية بنود العقد المتبقيَّة وصلاحيتها وسريانها.
 - 4.8 لا يجوز للعملاء المقيمين خارج الدولة المؤهلة المُشاركة في هذا العرض الترويجي.
 - 4.9 هذا العرض الترويجي متاح فقط للعملاء المؤهلين ومن خلال حساب واحد فقط، وسوف تتم مراجعة مُشاركة العملاء من خلال حساب واحد (1) فقط لكل عميل.
 - 4.10 تُعدَّ مُشاركتك في هذا العرض الترويجي موافقة صريحة منك على استخدام اسمك وصورتك في أي مادة ترويجية لدى ThinkMarkets.
 - 4.11 هذا العرض متاح فقط للعملاء المسجلين في Think Capital Limited.
 - **4.12** لا يجوز الجمع بين هذا العرض الترويجي أو استخدامه، وأي عرض ترويجي آخر أو حافز تقدمه ThinkMarkets أو الشركات التابعـة لها.
- 4.13 تحتفظ ThinkMarkets بالحق وفقًا لتقديرها الخاص في تعديل العـرض الترويجي أو تعليقـه أو إنهائـه دون إشـعار مـسبق.
- 4.14 تُطبَّق على جميع العملاء المؤهلين فروق الأسعار أو العمولات المعمول بها على تداولاتهم.
- 4.15 تتحمَّل بمفردك المسؤولية كاملة عن أي رسوم أو نفقات أو تكاليف أو ضرائب مفروضة عليك، فيما يتعلق بهذه الشروط و/ أو العرض. لا تقع على عاتق ThinkMarkets أدنى مسؤولية تخُص أيًّا من نفقات "الترويج" أو جميعها. 4.16 لا تقع على عاتق ThinkMarkets أدنى مسؤوليَّة عن





- **4.9** The Promotion is only available to qualified clients for a single account only, only one (1) entry per client will be considered.
- **4.10** By entering this Promotion, you give your consent to your name and image to be used in any ThinkMarkets' promotional material.
- **4.11** The Promotion is only available to clients registered with Think Capital Limited.
- **4.12** This Promotion is not to be combined or used in conjunction with any other promotion, incentive or offer provided by ThinkMarkets or its affiliates.
- **4.13** ThinkMarkets reserves the right at its sole discretion to modify, suspend or terminate the Promotion without prior notice.
- **4.14** All clients who qualify will be subject to our applicable spreads or commissions on their trades.
- **4.15** Any fees, expenses, costs, or taxes imposed on you, in relation to these Terms and/or Promotion shall be your sole responsibility. ThinkMarkets shall not be responsible for any or all expenses associated with the "Promotion."
- **4.16** ThinkMarkets shall not be held responsible for delays or non-performance caused by activities or factors beyond its reasonable control, including without limitation; cancellations, war, weather, strikes, floods, lockouts, fires, pandemics, acts of God, terrorism, and/or delivery or other third-party delays, non-performance, or failures of any kind (**"Force Majeure"**).
- **4.17** The Promotion Terms are governed by the laws of the state of Victoria, Australia. Any disputes regarding this Promotion are subject to the dispute resolution clauses in the Terms and Conditions.
- **5. Qualifying Country** means Qatar, Kuwait, The Kingdom of Saudi Arabia, United Arab Emirates and Bahrain. You must reside and have your ThinkMarkets account currently registered under a Qualifying Countries to participate and be eligible.

By accepting these Promotional Terms and participating in the Promotion, you agree to all the Promotional Terms herein and the Client Terms & Conditions and agree that you understand the risks.

Updated: 21st April 2023

الأنشطة أو العوامل الخارجة عن سيطرتها، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر؛ الإلغاءات، والحرب، والطقس، والإضرابات، والفيضانات، والإغلاق، والحرائق، والأوبئة، والقضاء والقدر، والإرهاب، و/ أو التسليم أو أي تأخير يتسبب بها طرف ثالث، أو بُطء الأداء أو فشله أيًّا كان أو أي أسباب تقع تحت مُسمى ("القوة القاهرة").

4.17 تخضع شروط الترويج لقوانين ولاية فيكتوريا، أستراليا. أي نزاعات تتعلق بهذا العرض الترويجي تخضع لبنود حل النزاع الواردة فى الشروط والأحكام.

5. الدولة المؤهلة هي قطر، والكويت، والمملكة العربية السعودية، والإمارات العربية المتحدة، والبحرين. يجب أن تكون مقيمًا في أحد البلدان المؤهلة للعرض الترويجي، وأن تكون الدولة المسجلة في حسابك لدى ThinkMarkets ضمن البلدان المؤهلة للمشاركة.

يُعدَّ قبولك لهذه الشروط الترويجية والمشاركة في العرض الترويجي، موافقة منك على جميع الشروط الترويجية الوارد ذكرها هنا، وكذلك شروط وأحكام العملاء، وموافقة على أنك تفهم المخاطر فهمًا جيدًا.

تم التحديث في: 21 أبريل 2023

Email: support@thinkmarkets.com